

Møtereferat

Møte: AU Nord
Tid/Sted: 16. des 2022 - Teams
Til stede: Bjørn Arne Skoglund, Sverre Hågbo, Håvard Knygh, Sunniva Skogan, Ola Johansen (t.o.m. sak 4), Sissel H. Johansen, Merethe Sund, Christer Skreslett og Magne Trondmo
Forfall: Jon Bjørnar Eide, Bente Børsheim, Christer Skreslett
Kopi til: Varamedlemmer AU, Tor Olav Brandtzæg
Referent: Magne Trondmo

Malvik 19.12.2022

Sak nr.	Emne	Ansvar
1	Referat fra forrige møte Ingen kommentarer til referatet	
2	Orientering fra styret Merethe orienterte fra styremøtet tidligere denne uka, og snakket bl.a. om: <ul style="list-style-type: none">• Budsjett 2023• Gilde tar fortsatt markedsandeler• Krevende forhandlinger med kjedene• Industri – flere gode avtaler på plass• Hærland i rute mht. forbedringstiltak• Totalmarked• Tilleggsytelser	
3	Orientering fra tilførsel/rådgivning/livdyr Denne saken utgikk da Christer ikke hadde anledning til å være med.	
4	Orientering fra Fagutvalg/ansvarskretser/NN landbruksråd Sverre <ul style="list-style-type: none">• Ansvarskretser<ul style="list-style-type: none">○ Utfordring i ft. dyrlegedekning.• Fagutvalg<ul style="list-style-type: none">○ Tilleggsytelser• Ang satsing på gris i Troms. Ser ikke ut som IN ikke har midler til dette. Har det vært jobbet mot IN på dette? Håvard <ul style="list-style-type: none">• Julelunsj i egen krets<ul style="list-style-type: none">○ Utfordring mht bilvask på Bjerka. For lite kapasitet bidrar til at det blir en propp• Ansvarskretser<ul style="list-style-type: none">○ Hatt kontakt – ikke noe spesielt inn mot AU• Fagutvalg<ul style="list-style-type: none">○ Jordbruksforhandlingene Sissel <ul style="list-style-type: none">• Ikke hatt kontakt med ansvarskretser• Fagutvalg<ul style="list-style-type: none">○ Økonomi i eggproduksjonen○ Dyrevelferd○ Lvert innspill til jordbruksforhandlingene○ Godt eggsalg	

Sunniva

- Ansvarskretser
 - Godt oppmøte på julearrangement i egen krets
 - I de øvrige kretsene er det på det jevne, noe aktivitet
- Fagutvalg
 - Totalmarked
 - Færre slaktede dyr i 2022 – litt usikker på eksakt årsak
 - Dyrevelferdsprogram
 - Innspill til jordbruksforhandlingene

Ola

- Ansvarskretser
 - Mye surr med retur og nisje i år (gikk bra i fjor).
 - Enkelte skifter varemottaker (både pga tull med retur/nisje og mye skyving)
 - Ellers ok stemning
- Vi må igjen spille inn at NN-trekket må tas med inn i jordbruksforhandlingene

Bjørn-Arne

- Ansvarskretser
 - Mange ikke fornøyd med å hente ut medlemsbutikkvarer kun i Karasjok. Burde vært mulig å hente også i Alta bl.a.
 - Ønske om julebrev om hva som skjer i Nortura
- Vært på 2 julelunsjer
- NN Landbruksråd
 - Konferanse ang. Arktisk landbruk
 - Møte med direktør i Nibio. Ønsker å bidra i Nord. Vi holde kontakten med de framover.

Spørsmål/kommentarer:

- Nedgang i slaktemengde lam. Litt ymse beiteforhold kan ha gjort at enkelte har «gjemt lam», og har de stående videre for å få de registrert som sau på telledato.
- Kan det være noen som «setter på» flere – og dermed har fått færre slakt i år?

5 **Dyrevelferd, bondevelferd, bærekraft**

- Hvordan skal AU jobbe videre med dette?
- Gjennomgang av det som kom fram i gruppearbeid i RU-møtet

Utsettes til neste møte.

6 **Kretsmøter 2023 - Kan vi få til flere felles kretsmøter i Nord?**

- Magne orienterte om at Trine H Vaag legger opp til å ta et møte med alle kretsledere etter nyttår for å snakke om kretsmøtene. Det vil da være snakk om å – i enda større grad enn tidligere - oppfordre til å kjøre felles kretsmøter og evt. kjøre kretsmøter på Teams for de som ønsker det.
- På mange av julemøtene har det vært langt større oppmøte enn det pleier å være på kretsmøtene. Hva skyldes dette? Hva kan vi gjøre for å øke oppslutningen på kretsmøtene?
- Det ble enighet om at å endre litt på den oppsatte kretsmøteplanen i f.t. hvem som møter fra de tillitsvalgte. Konsernstyret settes opp på i krets 16-21, mens AU tar krets 6-15.

7 **Evt. innkomne saker fra kretsene**

Ingen innkomne saker

8 Oppfølgingssaker

Gilde Nord-Norsk

- Virker som om alt rundt dette «dras ut», og mye er fortsatt veldig ullent.
- Skal være et møte nå på onsdag igjen – Bjørn-Arne deltar der.

Spørsmål/kommentarer:

- Dersom produktene fra Målselv nå kun skal ha «Gilde-merket», hvilken Nord-Norsk forankring har det ?
- Registrerer nå hvor tungt Nortura går inn på å fronte de 4 bøndene i Midt-Norge som skal selge egne «matkasser» nå til jul – mens Gilde Nord-Norsk ikke frontes

9 Eventuelt

Natthenting

- Ser på muligheten til å gi kompensasjon ved natthenting. Foreløpig bruker man «søndagstillegget» til dette.
- Kunne man fått ut litt informasjon om hvorfor det hentes på natt?

Julebrev til eier i Nord

- Bjørn-Arne skriver
- Den enkelte sender noen stikkord i ft. Hva fagutvalgene har jobbet med

Bjørn-A /
Alle

Neste AU-møte

- Neste AU-møte: 20. januar 11.00 – 14.00
 - Magne setter opp forslag til møtekalender 2023 i forkant

Magne

RU-møte våren 2023

- Det er bestemt at alle RU-møter til våren skal kjøres digitalt.
- I Nord-Norge kjøres møtet fredag 24. mars.

Neste møte: 20 jan kl 11.00 – 14.00